
Zápis z jednání Školské rady ze dne 11.11.2008 
 
 
P�ítomni: Monika Ž�árská, Stanislav Hejduk, Ji�í Vihan, Eva Henychová, Hana �ermáková 
Omluven: p. Šindelá� 
Host: p. �editel 
 
 
Program: 

a) Pan �editel p�edložil Školské rad� výro�ní zprávu za rok 2007/08, po diskusi 
k n�kterým kapitolám (zejména zkušenosti po ro�ním provozu po p�estavb�) Školská 
rada výro�ní zprávu schválila. 

 
b) �lenové rady prostudovali plán organizace školního roku 2008/09 a novou verzi 

školního �ádu. Pan �editel vysv�tlil nutnost vypracování pom�rn� rozsáhlého a 
podrobného �ádu, aby byly podchyceny a ošet�eny všechny složité situace, které 
v sou�asném náro�ném provozu školy mohou nastat a díky jasným pravidl�m v �ád� 
mohou být �ešeny a vysv�tleny. 

 
c) �lenové Školské rady se zajímali o nové poznatky v ov��ování ŠVP – v letošním šk. 

roce probíhá v 1., 2., 6. a 7.ro�. ov��ování ŠVP ZŠ a 1.-4. a 6.-9.ro�. ov��ování ŠVP 
ZŠ – WŠ jen s drobnými úpravami, žádné velké problémy se ne�eší. 

 
d)  �lenové rady byli seznámeni s detaily provozu školy v letošním šk. roce (spolupráce 

s DDM, se ZUŠ, s do�asn� umíst�ným Odborem školství m.�. P-6. 
Materiální podmínky – v pr�b�hu roku se dovybavovala škola nábytkem do t�íd, bylo 
postaveno podium a konstrukce s oponou v divadelním sále, vstupní recepce a 
informa�ní systém školy 
Bude t�eba investovat ješt� do školních pom�cek, lavic pro n�které t�ídy a do opravy 
resp. vydlážd�ní školního dvora.  
Škola op�t žádala formou grant� o finan�ní p�ísp�vek na jazykový pobyt žák� 
v Anglii, na Zážitkový kurz 6.ro�. 


